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Verksamhetsberättelse 2024 för 
förening Mora 
Inledning 

Styrelsen gick in i verksamhetsåret med stora ambitioner om att göra ett bättre år än 2023. Det har upp-
fyllts till viss del. Vi har genomfört medlemsaktiviteter utifrån verksamhetsplanen, men vi har inte lycktas 
genomföra alla arbetsplatsbesök som planerat. Det kan bero på att vi tappat styrelsemedlemmar under 
året genom avhopp och sjukskrivning. Ordförande har dessutom under våren deltagit på förbundets 
kongress. Styrelsen har även haft en del stora, tunga ärenden att hantera under året 

Med kraft och kunskap bildar vi Sverige 

Om föreningen 
• 31 december 2023 hade föreningen 536 medlemmar, varav 425 yrkesverksamma och 111 

pensionärer.  
31 december 2024 hade föreningen 523 medlemmar, varav 412 yrkesverksamma och 111 
pensionärer. 

• 31 december 2023 saknas statistik för antalet förtroendevalda ombud i föreningen.  
31 december 2024 hade föreningen 53 förtroendevalda ombud, varav 26 arbetsplatsombud, 36 
skyddsombud, 3 huvudskyddsombud och 5 förhandlingsombud. 

• Under 2024 har föreningen haft de tre skolformsföreningarna förskola, grundskola och gymna-
sium/vuxenutbildning aktiva. 

 
 

Styrelsen 
Styrelsen har under 2024 bestått av följande personer: 

• Therese Lindberg, ordförande 
• Marianne Samuelsson, vice ordförande 
• Annika Eschner, vice ordförande 
• Anna Mårten Axelsson, vice ordförande 
• Elin Ancons, kassör 
• Lena Suther, ledamot 
• Linda Trapp, ledamot (avgick augusti 2024) 
• Karolina Treson, ledamot (avgick augusti 2024) 
• Lotta Danielsson, ledamot 
• Jenny Lundqvist, ledamot 
• Olle Mellström, ledamot 
• Martin Sandlund, ledamot 
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Följande uppdrag har funnits i styrelsen: 
• Förhandlingsombud: Therese Lindberg, Marianne Samuelsson, Annika Eschner, Anna Mårten 

Axelsson, Lena Suther. 
• Huvudskyddsombud: Anna Mårten Axelsson 
• Ombudsansvarig: Therese Lindberg, Annika Eschner, Marianne Samuelsson 
• Internationellt ansvarig: Annika Eschner 

 
Styrelsen har haft 11 protokollförda styrelsemöten under 2024. 
 
Styrelsen har haft representation i kongressen. 
 

Övriga roller 
Följande övriga roller har funnits i föreningen under 2024: 

• Revisor: Jonas Vrede 
• Revisorsuppleant: Stefan Halfvars 
• Valberedning: Elisabeth Tornell (sammankallande), Anna Kallin, Carin Levd 

 

Föreningens verksamhet 2024  
 

Att anpassat till den lokala verksamheten verka för att realisera de nationella 
målen  

Styrelsen har aktivt deltagit i kommunens löneöversyn för att uppvärdera medlemmarnas löner, samt 
arbetat för en tydlig tjänstefördelning och arbetsbeskrivning för våra medlemmar. Det har dock varit 
svårt att få gehör hos arbetsgivaren i vissa frågor, trots att vi lyfter dem flera gånger och i flera forum. 
Vid de mest akuta/svåra frågorna har vi tagit hjälp av ombudsmän från regionen. 
 
Föreningen har haft representation vid samtliga distriktsråd och har haft ett nära samarbete med övriga 
föreningar i distriktet vad gäller opinionsbildning och utbildning för arbetsplatsombud och skyddsom-
bud. 
 
Vi har boostat våra ombud genom att utbilda dem och bjuda in till ombudsträffar. Vi har även påbörjat 
ett arbete att ge ombuden en större roll i vårt samverkansarbete med arbetsgivaren. Detta för att för-
söka öka attraktiviteten att vara ombud för Sveriges Lärare och därmed också öka antalet ombud på 
våra enheter. Detta kan i sin tur leda till en ökad medlemsgrad. 
 
Styrelsen har även haft representation i den Internationella gruppen, som, tillsammans med andra före-
ningar i landet, arbetar för att försvara demokratiska, mänskliga och fackliga rättigheter och stöder fack-
liga företrädare och lärarorganisationer världen över. 

 

Lokala fackliga framgångar som förbättrar medlemmarnas och varje 
medlemsgrupps vardagssituation på varje arbetsplats  

Under året har det, utöver årsmötet, genomförts årliga medlemsmöten på arbetsplatser för att välja om-
bud. 
 
I maj genomfördes en medlemsaktivitet med tipspromenad, lättare förtäring och föreläsning om arbets-
tid och schema i Mora Scoutstuga. Under hela hösten har det genomförts en tävling på Facebook, där 
alla som följer oss haft möjlighet att vinna ett paraply eller en vattenflaska. I september erbjöds alla 
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medlemmar att fika på kaffestugan i anslutning till Sveriges Lärares Dag. Under september-oktober 
hade arbetsplatser med ombud möjlighet att nyttja en medlemspeng för valfri aktivitet eller köp i webb-
shopen. I december uppmärksammades medlemmar som varit medlem i 50 år eller mer genom att bju-
das på lunch på restaurang Ä:t, samt hade medlemmarna möjlighet att hämta ut en medlemsgåva hos 
styrelsen i kommunhuset.  
 
Styrelsen har haft representation på central nivå, samt på förvaltningsnivå på gymnasieförvaltningen, 
för- och grundskoleförvaltningen, kultur- och fritidsförvaltningen och teknik- och serviceförvaltningen. 
Styrelsen har deltagit i några chefsrekryteringar under året, samt medverkat i tecknandet av nytt lokalt 
kollektivavtal för semesterväxling. Arbetet med att verka för att samverkansforum ska finnas på samtliga 
enheter har inte uppnåtts fullt ut. 
 
På central nivå har vi nu lyckats med arbetet att få bli mer delaktiga i kommunens budgetarbete. Under 
2025 kommer vi nu att bjudas in till samtliga beredningsmöten på kommunnivå. På förvaltningsnivå har 
vi haft representation i form av personalföreträdare på gymnasienämndens sammanträden. Ny per-
sonalföreträdare i för- och grundskolenämnden behöver utses. Vi har under året arbetat hårt med att få 
hållbara tjänster för samtliga medlemmar, genom att försöka arbeta med tjänstefördelning, arbetsbe-
skrivning och schema. På gymnasiet är arbetet nästan klart, men på för- och grundskolan har det inte 
fungerat. Vi kommer eventuellt att behöva ta hjälp av förbundet centralt under våren 2025. Vi har även 
lyckats få igenom arbetskläder för personal på förskola och fritidshem. 

Ombud på varje arbetsplats 
Under hösten bjöds alla ombud in till en ombudsträff på Café Zorn. Under vårterminen ordnades en di-
gital ombudsträff för ombud i grundskolan, och under hösten hölls en ombudsträff för ombud på gym-
nasiet/vuxenutbildningen. Vi har även aktiva teamsgrupper för ombud i de olika skolformerna. 
 
Vi har 17 fullt utbildade ombud i föreningen och 7 ombud som påbörjat sin grundutbildning. 
 
Under året har vi haft några ombudsträffar samt haft kontakt med våra ombud via ombudsteamen, vil-
ket har kortat ner kontaktvägarna. Alla ombud har fått en gåva i form av en lunchkasse och diverse pro-
filprodukter. Under hösten har alla arbetsplatser med arbetsplatsombud haft möjlighet att utnyttja en 
medlemspeng till valfri aktivitet. 

 

Rekrytera fler medlemmar och genom det skapa ökad facklig styrka  
Vårt mål var att besöka alla arbetsplatser, med fokus på de enheter som saknade ombud, för att rekry-
tera såväl ombud som medlemmar. Aktiva ombud på en arbetsplats ökar möjligheten till ökat medlems-
antal. Detta mål har dessvärre inte uppnåtts. 
 
I verksamhetsplanen för året hade styrelsen även planen på att genomföra minst en medlemsaktivitet 
per termin. Det målet har uppfyllts. Under året har det genomförts sex olika aktiviteter för medlem-
marna. 
 

Gemensamt med andra föreningar ansvara för verksamheten inom distrikten 
Föreningen har deltagit vid samtliga distriktsråd under året (8 till antalet). 
 
Distriktet har samarbetat kring grundutbildning av ombud samt med opinionsbildning genom olika ar-
tiklar och inlägg i olika medier. 
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Ekonomisk uppföljning 
Se bilaga 2: Budgetuppföljning per kostnadsställe 
 
De första posterna i budgetuppföljningen avviker stort från den lagda budgeten. Det beror delvis på att 
vi inte visste vid årets ingång vilka kostnader vi skulle få, då vi fortfarande är ett nytt förbund, samt att 
det varit otydligheter kring var olika kostnader ska konteras. Detta har åtgärdats nu och det ska för-
hoppningsvis se bättre ut fortsättningsvis. 
 
Kostnaden för ombud/övriga aktiviteter blev högre än budgeterat, då vi under året beslutat att satsa på 
våra ombud. Det beror även på att fakturor från TM kontor, som tillhandahåller våra profilprodukter, nu-
mer skickar fakturorna direkt till Aspia, som sköter våra betalningar, och vi kan inte lägga flera kostnads-
ställen på samma faktura som vi kunde tidigare. Därav har kostnader som skulle ha legat på rekrytering 
och marknadsföring hamnat på ombud/övriga aktiviteter, då dessa saker låg på samma faktura. 
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Ort, datum och underskrift 
 

Mora den __________ 2025 

 

________________________ 

Therese Lindberg, ordförande 
 
________________________ 

Marianne Samuelsson, vice ordförande 
 
________________________ 

Annika Eschner, vice ordförande 

 
________________________ 

Anna Mårten Axelsson, vice ordförande 

 
________________________ 

Elin Ancons, kassör 
 
________________________ 

Lena Suther, ledamot 
 
________________________ 

Lotta Danielsson, ledamot 

 
________________________ 

Jenny Lundqvist, ledamot 

 
________________________ 

Olle Mellström, ledamot 

 
________________________ 

Martin Sandlund, ledamot 
 


